
PROTOKÓŁ  Nr  XIX/2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej 

odbytych w dniu  30 maja 2012r. 
 
Ad. 1.  Otwarcia  obrad  XIX sesji Rady Miejskiej w Chodczu  dokonała Przewodnicząca – 
Danuta Warszawska  o godz. 10,oo, witając wszystkich radnych uczestniczących w obradach 
oraz Burmistrz  Chodcza - Kazimierza Sawińskiego,  Skarbnika Miasta i Gminy Chodcza - 
Danutę Nowakowską, Sekretarza MiG – Benedykta Nowakowskiego  a także:  sołtysów, 
kierowników jednostek budżetowych, dyrektorów szkół oraz  zaproszonych  gości.  
Przewodnicząca Rady stwierdziła iż   w obradach  sesji  uczestniczy 15 radnych na stan 15 
radnych, wobec czego obrady sesji  i podejmowane uchwały są prawomocne. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  przeszła do następnego punktu  jakim jest przedstawienie 
proponowanego porządku obrad sesji . 
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad XIX sesji Rady Miejskiej. Po 

odczytaniu  proponowanego porządku obrad, Przewodnicząca zwróciła się do 
radnych czy mają jakieś inne propozycje. 

Radny Stempczyński Jerzy zwrócił się do radnych i  zaproponował że chce zgłosić zmianę co 
do pkt. 7. Aby znieść ten punkt z porządku obrad. Ponieważ jak się udało od kolegów 
radnych uzyskać informację , że nikt z radnych nie występował do Wojewody w 
sprawi radnego Szałańskiego. W piśmie jakie Wojewoda przesłał do Przewodniczącej 
jest że na wniosek grupy radnych. Zachodzi podejrzenie, że może ktoś się podszył pod 
radnych . Z uwagi na to żeby zbadać tą  sprawę, kto jest podpisany, czy ewentualnie 
kto napisał to pismo do tego czasu zaproponował aby  ten punkt zdjąć z porządku 
obrad. Być może trzeba będzie wystąpić nawet do Prokuratury. To jest wniosek 
formalny . 

Radny  Kluzik Bohdan zwrócił  się z  pytaniem dlaczego z dzisiejszego porządku obrad zostały 
zdjęte   dwie inwestycje tj. Klub w Chodczu  i  Woli Adamowej  oraz  modernizacja 
drogi  Kromszewice -Józefki.  

Przewodnicząca  Rady wskazała, iż do przygotowywania projektów uchwał jest uprawniony 
Burmistrz zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym art. 33 wyraźnie mówi o tym , że 
projekty uchwał przygotowuje Burmistrz wraz z osobami odpowiednim do ich 
przygotowania. Proszę aby Pan Burmistrz odpowiedział. 

Burmistrz Chodcza,  powiedział Państwo radni wiecie o co chodzi w tym wszystkim. Było to w 
punktach poprzedniej sesji i zdjęliście z porządku obrad. Nie rozumię tego 
wszystkiego. Albo chcecie  tak albo inaczej. Robiona jest sesja jedna druga i nie ma 
tematu jasnego. Mieliście Szanowni państwo te punkty w porządku obrad, zdjęliście.   

Radny Kluzik Bohdan, z tego co wiem to były wycofane wszystkie inwestycje, nie tylko te 
dwie tylko cały pakiet. I tamte dwie wróciły na obrady dzisiejszej sesji , a co z tymi 
dwiema  inwestycjami. 

Burmistrz Chodcza po rozmowie z radnymi zmieniliśmy ilość inwestycji do realizacji. 
Przewodnicząca Rady – radny Stempczyński zgłosił wniosek o wycofanie pkt. 7 z porządku 

obrad  do wyjaśnienia sprawy , kto podszył się pod donosem do Wojewody jako 
grupa radnych. Potwierdzam takie pismo wpłynęło do mnie w dniu  
21.05.2012r.które odczytała. 

Radny Szałański Jerzy wskazał ,aby sprawdzić fałszerstwa pisane do Wojewody, bo nie 
dzierżawię 1,50 ha tylko0,62 ha. I to najpierw trzeba sprawdzić , a następnie 
poddawać pod obrady sesji. 



Przewodnicząca Rady , kto z radnych jest za usunięciem pkt. 7 z porządku obrad do 
momentu wyjaśnienia. Za- 14, przeciw – 0, wstrzymał – 1.  

Radna  Wilińska Grażyna zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza, czy te dwie inwestycje to 
jeszcze wrócą na porządek obrad. Ponieważ jest przykro , gdyż przeczytałam w 
gazecie że Pan Burmistrz jest zdziwiony naszym podejściem, że nie chcemy tego 
domu Kultury. Radna uważa, że nie powinien Burmistrz tak mówić, jestem ta 
wypowiedzią zszokowana. Ten artykuł bardzo w nas uderza jako radnych. Z niego 
wynika, że radni nie chcieli tej inwestycji tylko Burmistrz chciał tą inwestycję. My nie 
głosowaliśmy przeciwko  inwestycjom.  

Proponowany  porządek  obrad: 
 

1. Otwarcie. 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 
- przyjęcie  protokołu z poprzedniej sesji, 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza, 
- dyskusja, 

3.   Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   
      międzysesyjnym. 
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     
           wniosków z posiedzeń Komisji, 
       -  dyskusja, 
4.   Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego . 
       -  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie - P. Skarbnik, 
       -  opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
       - dyskusja, 
       -  podjęcie uchwały, 
5.  Uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2012.  
       -  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie -  P. Skarbnik 
       -  opinia Komisji  Budżetu i Finansów, 
       -  dyskusja, 
       -  podjęcie uchwały,       
6.  Uchwała w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na   
       lata 2011-2019. 
       -  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  - P. Skarbnik 
       -  opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
       -  dyskusja, 
       -  podjęcie uchwały,  
  8.  Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodczu   
        przeprowadzenia kontroli. 
       -  przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  - P. Przewodnicząca Rady, 
       -  dyskusja, 
       -  podjęcie uchwały,  
  9.  Interpelacje i zapytania  radnych. 
10.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
11.  Zakończenie obrad sesji. 



Po  przedłożeniu  porządku Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała się, czy są inne 
propozycje do przedstawionego porządku obrad.  
 
Radna Grażyna Wilińska wskazała, iż my jako radni nie głosowaliśmy przeciwko żadnej 
inwestycji, my głosowaliśmy przeciwko pakietom . My radni nie chcieliśmy głosować w 
jednym pakiecie tych czterech inwestycji. Tylko, żeby każdą inwestycję głosować oddzielnie. 
To są dwie różne rzeczy. I w tej chwili jak nam się w gazecie zarzuca, że my tej inwestycji nie 
chcieliśmy, to jest pomówienie i jest to nieprawdą. Jest też w tym artykule wypowiedź 
Burmistrza, że dziwi się nam radnym ,że nie chcieliśmy tej inwestycji, że Pan Burmistrz 
postarał się o pieniądze, a my nie  chcieliśmy tej inwestycji, to my się czujemy tak troszeczkę 
nie tak. 
 
Burmistrz  Chodcza , powiedział była na sesji Pani Joanna Lewandowska, Pan Burmistrz 
żadnej informacji nie udzielał. A to co usłyszała na sesji to napisała. Innych wypowiedzi nie 
udzielałem. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, Pani Joanna Lewandowska jest zatrudniona tu w 
Urzędzie , a Pan Burmistrz jest szefem i powinno być sprostowanie w tej sprawie. My jako 
radni jesteśmy w tej chwili obrażeni , że jako Rada nie chcieliśmy inwestycji, a Pan Burmistrz 
chciał te inwestycje. Udzielałam wywiadu Pani Lewandowskiej, powiedziałam że Gmina jest 
w bardzo ciężkiej sytuacji, powiedziałam oficjalna prawdę. 
Radny Kluzik Bohdan składam wniosek formalny, o przywrócenie pod obrady sesji wszystkie 
inwestycje te które były na poprzedniej sesji tj. inwestycja modernizacja obiektu ul. 
Ogrodowa i Wola Adamowa, oraz  modernizacja drogi Kromszewice –Józefki. Uważa radny, 
że po to ta sesja jest zwołana aby dzisiaj  rozważyć te wszystkie kwestie. 
 
Burmistrz Chodcza , uważam ,że Rada zachowuje się bardzo dziwnie, raz chce  ten temat, 
następnie nie chce tego tematu. Nie jestem marionetka aby ciągle były jakieś kręcenia. Było  
na sesji , było na komisjach omawiane i dalej nie wiemy. Dzisiaj ponownie nie wiadomo o co 
chodzi. Proszę możemy przywracać, ale padnie droga Strzygi-Strzyżki.  
 
Radna Kwiatkowska, powiedziała, iż czuje się zobowiązana zabrać głos, ponieważ na 
poprzedniej sesji wnioskowała o odrzucenie tych trzech punktów z obrad sesji i przełożenie 
pod obrady dzisiejszej sesji , nie chcieliśmy głosować  w pakiecie. Chcieliśmy każdą 
inwestycję głosować oddzielnie .Dlatego też te trzy punkty w głosowaniu zdjęliśmy z obrad 
poprzedniej sesji. Chcieliśmy pracować nad każdą inwestycją oddzielnie. Dlatego 
wyłączyliśmy te trzy punkty. Ale nie było mowy, że wyrzucamy cokolwiek albo zmieniamy 
inwestycje. Nie można z góry przekreślać zdań i zakładać z góry , że ta inwestycja nie wejdzie.  
Wiem , czego chce i radnie również wiedzą co chcą.  
 
Burmistrz Chodcza, powiedział iż Pani Mecenas  wskazała, że należy wszystkie inwestycje 
poddać w uchwale pod głosowanie razem. Takie jest prawo i nie ma innego wyjścia. 
Próbujecie radni wrobić mnie w coś, ale Wam się to nie uda. 
 
Radny Kluzik Bohdan, jeżeli Pan Burmistrz mówi że z radnymi zostały ustalone inwestycje, to 
proszę powiedzieć z którymi radnymi były ustalone inwestycje na dzisiejszą sesję.  
 



Radny Szałański Jerzy , wskazał iż obecny budżet nie wytrzymuje tych czterech inwestycji i 
trzeba przyjąć tylko te do których jest większe dofinansowanie. Do obiektu klubu na  
ul. Ogrodowej to jest za małe dofinansowanie i budżet nie udźwignie tego zadania.  
 
Przewodnicząca rady Miejskiej , proszę radnych przechodzimy do przyjęcia porządku obrad 
dzisiejszej sesji. Zgodnie z przegłosowanym wnioskiem, pkt. 7 zostaje usunięty z porządku 
obrad, a pkt. 8 przechodzi na pkt. 7 i tak kolejno. 
 
Skarbnik Miasta i Gminy nie można wprowadzić tych dwóch zadań przywracając  je, 
ponieważ zostało wydane  zarządzenie i nie można tego przywrócić. Urząd musi pracować, 
nic nie może pozostawać w próżni. 
 
Radny Kazimierz Powietrzyński, powiedział dzwonił do mnie Pan Burmistrz w sprawie 
inwestycji, na komisjach określiłem że modernizacja Klubu na ul. Ogrodowej i świetlicy Wola 
Adamowa to jedna wielka niedorzeczność. Jak można na parę okien i dach dawać środki 
finansowe w kwocie 500 tys. zł. na Wolę Adamową. Zagłosuję za świetlica w Woli Adamowej 
ale za rozumnym działaniem powiedział. Kto z radnych podniesie rękę za kredytem na 15 lat 
żeby finansować modernizację klubu przy ul. Ogrodowej. Poza tym były dwie Komisję 
Budżetowe. Głosowanie było imienne. Opinia co do Klubu wyszła negatywna, sześć  osób 
głosowało przeciw a jedna osoba za, na 7 osób w składzie komisji. Co do drogi w 
miejscowości Kromszewice. Do obecnej chwili nikt z Urzędu i nas radnych nie wiedział ile 
dostaniemy dofinansowania. A całość drogi sfinansować z kredytu to nie ma mowy. Uważam, 
że po części radni robicie pod tym kątem zamieszanie. Komisja Budżetowa zobowiązuje Pana 
Burmistrza do budowy świetlicy w Woli Adamowej sposobem gospodarczym, Gmina posiada 
swoją jednostkę jakim jest Zakład Komunalny, który za chwilę nie będzie woził śmieci i 
będziemy dumać czy ich zlikwidować. Możemy zrobić to zadania sposobem gospodarczy, jak 
możemy głosować za dalszym zadłużaniem Gminy, skoro jest 7 mln. długu już obecnie. 
Stwórzmy obiekt taki który będzie właściwy, zejście na plażę razem połączone z klubem. Poza 
tym prawo daje Panu Burmistrzowi takie przygotowanie materiałów a nie innych. A to 
wszystko przejdzie na rok następny. A jeżeli mamy głupio robić to nie róbmy wcale.  
 
Burmistrz Chodcza podziękował radnemu za wyjaśnienie wątpliwości w kwestii tych 
inwestycji jakie podnosili radni. Wspólnie wypracujemy te zadania. O tym trzeba szerzej 
porozmawiać na posiedzeniach Komisji. 
 
Radny Wiesław Faliniak  powiedział, iż odbyło się posiedzenie Komisji Rolnej i Infrastruktury 
Technicznej na którym to posiedzeniu dyskutowaliśmy nad tymi zagadnieniami. Nie będę 
wracał do inwestycji modernizacja Klubu , do modernizacji drogi to głosowano jednogłośnie -
za . Nie dziwię się Panu Kluzikowi .  
 
Burmistrz  uważam, że trochę się zapędziliśmy z drogą  Kromszewice-Józefki. Jeżeli będą 
pieniądze to wrócimy do tej drogi. Musimy obecnie spokojnie podejść do sprawy, tak aby nie 
robić na szybko i na siłę bo środków w budżecie nie mamy. 
 
Radny Kluzik Bohdan powiedział, niech Pan Burmistrz  się postawi w mojej sytuacji co mam 
powiedzieć  mieszkańcom Kromszewic. Podobnie było z przywiezieniem szlaki, jak się 
okazało 6ył to miał – pył. Za który zebrałem mocne cięgi. 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej , Pan Kluzik złożył wniosek formalny i ja chciałabym wiedzieć 
co z tym dalej, powiedziała Przewodnicząca, a Pan Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik winni 
służyć słowem doradczym. 
 
Skarbnik powiedziała, że tak jak było na poprzedniej sesji nie może być dzisiaj, ponieważ 
Zarządzenie skorygowało te zadania . Z tego wynika, że nadal na sesji brak jest Pani Mecenas. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy powiedział, iż porządek obrad sesji należy go wcześniej bardzo 
dokładnie ustalić i przekonsultować. Po  pierwsze trzeba przekonsultować z Burmistrzem i z 
osobami które wprowadzają dane uchwały, o ile zauważyła Pani ,że brakuje  części 
inwestycji, to trzeba było spotkać się z radnymi wskazać im że taki a nie inny porządek chcę 
przedstawić na sesji. Jeżeli byście Państwo mieli większe uwagi to trzeba było ponownie 
wrócić z tym tematem do Urzędu i nie przyjąć do porządku obrad i nie podpisać dla radnych. 
Natomiast ten porządek obrad który wspólnie ustaliście to Urząd musiałby coś przygotować. 
Przewodnicząca musi być zdecydowana i jak podpisuje to taki, a nie inny porządek jest 
właściwy. Każdy przygotowany porządek obrad wymaga szerokich ustaleń i konsultacji. Nic 
nie można robić  pochopnie. Ponieważ taki porządek Pani podpisała i przyjęła to tak wygląda. 
To nie są nowe sprawy, to są materiały które były na poprzedniej sesji.  Porządek obrad musi 
być porządnie przygotowany. 
 
Radna Wilińska Grażyna , a może zróbmy tak, żeby nie robić zamieszania, to może wniosek 
nie wprowadzać dzisiaj tylko na następnej kolejnej przegłosować.  
Burmistrz  zobaczymy jakie środki otrzymamy od Marszałka wówczas podejmiemy po 
ustaleniach na kolejnej sesji sprawę pozostałych inwestycji po szerokim przeanalizowaniu.  
Radny Kluzik Bohdan powiedział , iż nie chce blokować dzisiejszych obrad sesji, ale niech 
Gmina zobaczy jak to dobrze wygląda jak nas stawia w takiej sytuacji, wycofuję swój wniosek 
z głosowania. Tylko na drugi raz proszę się zastanowić jak pisze się porządek obrad sesji. A 
jak nie to zrobić wspólne posiedzenie Komisji i ustalić porządek obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej , a zatem przechodzimy do przyjęcia porządku obrad sesji w 
głosowaniu jawnym. Kto z radnych jest za przyjęciem porządku XIX sesji rady Miejskiej. Za 
głosowało- 15 radnych, przeciwnych -0, wstrzymujących -0. Porządek obrad został przyjęty. 
Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu, kto z radnych jest za-14, przeciw -0, 
wstrzymujących-1. 
 

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Burmistrzowi Chodcza. Burmistrz przedłożył iż 
w temacie tym był krótki czas i w tym czasie uczestniczyłem w wyjeździe do Hiszpanii z Grupy 
Rybackiej.  Wyjazd był bardzo wyczerpujący, bo dziennie trzeba było pokonywać około 
500km  na spotkanie z grupą reprezentującą Grupę „ ProgramRyba”. 
Przewodnicząca  Rady otworzyła dyskusję.  Radni  nie podjęli dyskusji w tym punkcie.  
 

Ad. 3.   Informacja o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady w okresie między sesjami. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej porosiła przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej o 
przedłożenie sprawozdań z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący  Komisji Rady Miejskiej przedłożyli sprawozdania z odbytych posiedzeń jak 
niżej: 



Radna Ewa Kwiatkowska przedłożyła iż w omawianym okresie komisja spotkała się raz 18 
maja 2012r. na tym posiedzeniu analizowano sprawozdanie z wykonania budżetu za 
2011roku, oraz umorzeń za 2011r. jak również sprawy ochrony zdrowia z zakresu profilaktyki 
alkoholowej. Z wniosków został złożony jeden wniosek. 
Radny Kazimierz Powietrzyński przedłożył iż w omawianym okresie Komisja nie odbywała 
posiedzenia. 
Radny  Feliniak Wiesław, przedłożył iż w omawianym okresie nie odbywało się żadne 
posiedzenie. 
Radny Stempczyński Jerzy przedłożył iż  w omawiany okresie odbyła jedno posiedzenie tj. 
wczoraj i analizowane były okręgi i obwody głosowania na terenie Miasta i Gminy Chodecz 
oraz analizowała wniosek Pani Jolanty Sikorskiej która złożyła pismo w sprawie ograniczenia 
części ulicy Warszawskiej co do sprzedaży napojów alkoholowych. Jeśli chodzi o okręgi 
wyborze i obwody głosowania w tej kwestii należy spotkać się jeszcze raz, natomiast jeśli 
dotyczy sprawy Pani Sikorskiej to Pani Sikorska pojawiła się na posiedzeniu Komisji, udzieliła 
wyjaśnień i z tego co wynika zamierza na ulicy Warszawskiej uruchomić sklep 
wielobranżowy, punkt bankowy oraz kwiaciarnie. Radni poinformowali Panią Jolantę że 
Komisja  podtrzymuje swoje stanowisko jeśli chodzi o bar, w tym przypadku nie należy 
dokonywać spożycia na miejscu. Jeżeli dotyczy ewentualnej sprzedaży na wynos to owszem. 
Radni nie są za tym  aby wprowadzać zakazy która by ograniczała działalność gospodarczą, 
aby się rozwijali. Natomiast  otwarcie lokalu gastronomicznego w tej części miasta jest nie 
właściwe.  Dalsza spraw to zadanie komisji przeciwalkoholowej i Pana Burmistrza. 
Radna Grażyna Wilińska wskazała iż Komisja Oświaty nie spotykała się w okresie między 
sesjami. 
Dyskusja – nie odbyła się . 
 
 Ad. 4.   Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie  zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 
 P. Skarbnik powiedziała, jest to kredyt który został zawarty umową z 15 września 2009 roku. 

na łączną kwotę 1.994.400,- zł. ze spłata pierwotna od 2010 roku do 2014 roku później 
przesunięta do 31 marca 2015 roku. z racji tego że jest to duży kredyt ze spłatą na 4 lata i 
jest to duże obciążenie dla naszej Gminy rocznie  jest do spłaty 473.600  zł. w związku z 
tym jest propozycja  o wydłużenie spłat do 31 marca 2019 roku. roczne spłaty był by 
wówczas po 203 tys. co daje rocznie obniżenie do kwoty 270 tys. zł.  Na chwilę obecna 
pozostało do spłaty tego kredytu jeszcze 1.420.800 zł. spłacono 470.600, zł.  Raty byłyby 
po 101.500 zł. zamiast 236.800.zł. Wiemy wszyscy że borykamy się z trudnościami 
finansowymi w utrzymaniu placówek oświatowych, brakuje środków na olej , brakuje w 
zasadzie na wszystko w zasadzie. W związku z tym spłaszczenie tych rat rodziłoby nam  
furtkę wyjścia.  

     Przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów – opinia w tej sprawie była już na 
poprzedniej sesji, przy następnych kredytach trzeba bardziej się angażować w  tok 
kredytowania. A opinia Komisji jest pozytywna.  
      Dyskusja : 
Pani Wilińska  Grażyna, skoro Pani Skarbnik ma wyliczone jak te Ray by się przedstawiały , to 
proszę bardzo.  
Skarbnik Miasta Gminy  po wydłużeniu tego kredytu, zapłacimy więcej 200 tys. zł. więcej 
odsetek, a same raty w ciągu roku to byłoby więcej po 50 tys. na rok dodatkowego 
obciążenia.  



Radny Kazimierz  Powietrzyński,  zostało do spłaty kredytu 1.400.000,-zł. jeżeli byśmy spłacali 
do roku 2015 to odsetki w kwocie 170 tys. zł. a że będziemy spłacać 4 lata dłużej  to 
zapłacimy 370 tys. zł. czyli dodatkowo 50 tys. zł. rocznie więcej. 
Dyskusja zamknięta. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska odczytała projekt uchwały w 

sprawie   zmieniająca  uchwałę w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała przedmiotową uchwałę pod głosowanie. Za 
głosowało – 12, przeciw-0, wstrzymało – 3. Uchwała Nr XIX/98/12 została podjęta 12 głosami 
za. 
        Ad. 5.  Uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2012.  
Skarbnik Miasta i Gminy przekazała, iż w wyniku wprowadzenia nowych zadań  dokonuje się 
zmian w budżecie Gminy w takim zakresie jak stanowi uzasadnienie do niniejszej uchwały. 
Treść zmian stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Kazimierz Powietrzyński jak już mówiłem, 
Komisja  podjęła opinię pozytywna co do przedłożonych spraw. 
Dyskusja: 
Powietrzyński Kazimierz  na którejś z sesji prosiliśmy Pana Burmistrza o informowanie czego 
dotyczą Zarządzenia , teraz są trzy zarządzenia i nie wiemy czego dotyczą. 
Skarbnik – wszystkie Zarządzenia wpływają do Rady wraz z uzasadnieniami. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej tak, są w Biurze Rady Zarządzenia i można się zapoznać. 
 
Radny Koza Arkadiusz , zwrócił się z zapytaniem, z tego co słyszałem dofinansowanie tej 
drogi Strzygi-Strzyżki miało być dofinansowanie w 80% czy to jest kwotowo, czy procentowo. 
Skarbnik Miasta i Gminy odpowiedziała iż jest promesa mówiąca o kwocie jaka ma być 
refundowana. 
 
Radna Wilińska Grażyna  zapytała się jakie są zmiany w pkt. 7 , co konkretnie było w zamyśle. 
Skarbnik – ten pkt. nie uległ zmianie, upoważnienie było do burmistrza do 500tys. i tak 
pozostało. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu 
Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2012.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za głosowało – 15, 
przeciw -0, wstrzymujących-0. Uchwała Nr XIX/99/12 została podjęta 15 głosami za i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6.  Uchwała w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Chodecz na  lata 2011-2019. 
 Skarbnik Miasta i Gminy powiedziała, iż ta uchwała jest jak gdyby konsekwencja podjęcia 
tych dwóch wcześniej podjętych uchwał, czyli wydłużenia spłaty kredytu i zmian do budżetu 
czyli wprowadzenie tych dwóch zadań do budżetu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przekazał iż opinia Komisji jest pozytywna. 
Dyskusja – brak. 
W obecnej chwili obecnych na sali jest 14 radnych. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na  lata 2011-2019. Poddała przedmiotową 
uchwałę pod głosowanie. Za głosowało- 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 2 radnych. 



Uchwała Nr XIX/100/12 została podjęta 12 głosami i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
  
  Ad. 7.  Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodczu   
        przeprowadzenia kontroli. 
Przewodnicząca rady Miejski Pani Danuta Warszawska odczytała pismo od Wojewody 
Kujawsko-Pomorskiego w którym to Pani Jolanta Sikorska poinformowała Wojewodę, że 
radna Pani Anna Twardowska prowadzi działalność gospodarczą w lokalu Gminy. 
Treść pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wiceprzewodnicząca rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie . Za podjęciem głosowało 14 
radnych, przeciw-0, wstrzymało -1. Uchwała Nr XIX/101/12 została podjęta 14 głosami za i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8.  Interpelacje i zapytania  radnych. 
 
Radny Krupa Błażej wskazał iż skoro upadła inwestycja w sprawie Klubu i Woli Adamowej, to 
proponuję aby sposobem gospodarczym wykonać remont świetlicy w Woli Adamowej, tak 
aby mieszkańcy tego sołectwa mieli gdzie odbywać zebrania. 
 
Burmistrz Chodcza odpowiedział iż sposobem gospodarczym będą podjęte działania w tym 
zakresie. 
 
Radny Koza Arkadiusz , co do naprawy dróg gminnych to jest możliwość nabycia gruzu po 
budowlanego z którego ,można bardzo dobrze drogi utwardzić i nie  
Ad. 9.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Pani Krawiecka  Barbara powiedziała, iż Pan Burmistrz obiecuje z tym domem kultury i nadal 
nic nie robi. Uważa, że taka okazja jak była  więcej się nie trafi . A można było przystąpić do 
tego zadania i zrealizować.  Tak na marginesie to Pan Burmistrz ze swego programu 
wyborczego  nic nie zrobił. 
Szałański Jerzy wskazał na potrzebę doprowadzenia prądu do świetlicy we Mstowie , jest tam 
potrzeba ponieważ jest to świetlica  wiejska i potrzebna na zebrania. 
Szymurski Zbigniew , zwrócił się z zapytaniem, gdzie Pani Krawiecka była jak GOK był 
likwidowany, co wówczas Pani robiła. W roku ubiegłym mówiłem o wydzierżawieniu tego 
GOK-u  to nikt nie chciał słuchać na ten temat, a teraz brać taki duży kredyt . 
Pani Krawiecka Barbara zwróciła się do Pana Burmistrza, czy został zatrudniony w Urzędzie 
syn Pana radnego Feliniaka. 
Burmistrz  Chodcza odpowiedział iż nie został zatrudniony. 
Ad. 10.  Zakończenie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, zakańczam obrady dzisiejszej sesji Rady 
Miejskiej. 
 

Protokołowała 
E. Pawlak. 
 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej 

 
Danuta Warszawska 


